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Fråga till Kommunalrådet Katrin Stjernfeldt Jammeh  
 

Stoppa slamdumpningen i Öresund 
  
Köpenhamns Kommun har sedan lite mer än en månad tillbaka påbörjat dumpning av förorenad 
havsbotten i Köge Bukt, som en del i etableringen av den planerade Lynetteholmen. Detta projekt 
kommer att påverka vattengenomströmningen och hela havsmiljön i Öresund. Den pågående slam-
dumpningen kommer med all sannolikhet att påverka miljön kring Natura 2000-området inom Fals-
terbohalvöns havsområde, som ligger bara ett par km bort. Mikael Palmgren från Marint Kunskaps-
center har redan observerat grumlighet i vattnet som kan kopplas till denna dumpning. Både i Dan-
mark och Sverige, på båda sidor av sundet har protester och kritik lyfts från miljöaktivister, politiska 
partier och myndigheter. 
  
Länsstyrelsen i Skåne avråder helt projektet i sitt remissvar och anser att miljökonsekvens-beskriv-
ningen är mycket bristfällig. Den påpekar med all rätt att utfyllnad och muddring inte bara försämrar 
ekosystemtjänsterna till en viss del, utan det innebär att de marina naturvärdena på de utfyllda om-
rådena försvinner för alltid. 
  
Malmö stad, vars yta till hälften består av hav, understryker i sitt nyligen framtagna miljöprogram att 
hav och vattendrag är viktiga livsmiljöer som bidrar till biologisk mångfald och ger flera ekosystem-
tjänster, (mål 11). Om detta ska kunna skyddas måste alla utsläpp av föroreningar och avfall minime-
ras , dvs. Malmö stad måste förvalta sin havsmiljö på ett hållbart sätt. 
 
Min fråga till dig, Katrin Stjernfeldt Jammeh som högste ansvarig för stadens miljömål, är: 
  

• Kommer du, såsom kommunstyrelsens ordförande, att aktivt verka för att Malmö stad ska 
stödja protesterna mot dumpingen av detta miljöfarliga slam i Köge bukten och verka för att 
Malmö stad ska göra allt vad man kan för att stoppa den? 
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